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„Všem, kdo ho přijali, dal 

moc stát se Božími dětmi.“ 
(Jan 1,12 )  

Když jsme se poprvé setkali s mladými z cizí 
země, byli jsme všichni jako svázaní a nikdo 
se nechtěl hnout ze své skupiny. 

Všichni ale, stejně jako já, čekali, že se 
pohne někdo jiný! 

Setkání s mnoha přáteli…

Doufala jsem, že někdo udělá první 
krok a já se pak budu moci k němu 
bez námahy připojit. 

Když jsem myslela na Zlaté pravidlo, 
rozhodla jsem se překonat ostýchavost a 
sedla jsem si k jiným děvčatům. 

Vyjít „ze sebe“ nebylo 

jednoduché, ale stálo mi to za 

to. Dostala jsem velkou radost! 

Co však znamená 

být Božími dětmi?

Ukázal nám ho, když nás učil 

“Otče náš…”

Stačí se dívat na Ježíše a na jeho 

vztah s Otcem.

Zde je velká novinka 

darovaná Ježíšem lidstvu: 

Novinka, kterou máme 

přijmout i dnes.

Stát se BOŽÍMI DĚTMI.

Otec byl pro Ježíše „Abba“, tedy 

táta, tatínek, ke kterému se obracel 

s nekonečnou důvěrou a láskou.

Proto, abychom se stali Božími 
dětmi, je potřeba žít každodenně 
jeho vůli, která je obsažena v 
přikázání lásky: lásky k Bohu a lásky 
k bližním.

V tomto měsíci, ve kterém si 

připomínáme narození Ježíše na této 

zemi, se snažme přijímat jeden druhého 

navzájem tak, že Ježíše rozpoznáme a 

budeme mu sloužit 

ve všech svých bližních.
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Představila jsem se, poděkovala jim za to, 
že přišly a když jsem tak překonala tuto 
první bariéru, staly se z nás kamarádky. 

“

Od té doby nosím ve svém srdci toto 

heslo: “Každý cizinec je přítel, 

kterého jsem dosud nepotkala!“

Kety”



M
é předsevzetí:

UDĚLÁM 
PRVNÍ KROK 

SMĚREM 
K DRUHÝM.
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Napiš modlitbu, kterou nás 
naučil Ježíš:

Otče náš,

VĚTY, které se ti nejvíce líbily;

SLOVA, která je pro tebe těžké pochopit.

podtrhni:

Na co myslíš, když se je modlíš?
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